
Motion till Scensveriges Årsmöte 2025 

Från: Danscentrum Sverige 

Bakgrund: 
Scensverige har under de senaste tiden kommunicerat till medlemmarna att den 
ekonomiska situationen är ansträngd. Som den är för hela svenska kultursektorn för 
närvarande. Scensverige är viktig, som den förening där fackförbundet, arbetsgivarna, 
institutioner och det fria scenkonstlivet arbetar tillsammans. 

Förslag: 
För att säkerställa en hållbar och strategisk utveckling av verksamheten yrkar vi på att 
föreningen bör ta fram en tre- till femårsplan som tydligt beskriver föreningens verksamhet, 
inriktning och prioriteringar. 

● En övergripande strategi för föreningens utveckling de kommande åren. 
● Identifiering av verksamhetsområden och projekt, samt en prioritering av dessa 

utifrån resurser. 
● Hur planen kommuniceras med medlemmarna och hur medlemmarna kan engageras i 

att resursstärka Scensverige. 

Vi föreslår att styrelsen får i uppdrag att påbörja arbetet med denna plan omedelbart och att 
den presenteras för medlemmarna i samband med rådsmötet hösten 2025. 

Danscentrum Sverige ser fram emot en fortsatt dialog kring detta och hoppas att motionen 
får ett positivt bemötande av Scensveriges medlemmar och styrelse. 

Vänliga hälsningar, 
Danscentrum Sveriges styrelse 

Svar till motion nr 2 från Danscentrum: 
Styrelsen tycker att förslaget om att upprätta en plan på längre sikt för Scensverige är bra och föreslår att den 
nya tillsammans med verksamhetsledaren arbetar fram ett sådant dokument som komplement till det arbete 
som redan görs för att förbättra ekonomin och stabiliteten för föreningen. Presentation av processen och om 
möjligt ett färdigt dokument innehållande och verksamhetsplan för de närmaste åren kommer att 
presenteras på Rådsmötet hösten -25. 


